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Geachte raad,  
 
Bijgevoegd stuk wordt u ter kennisname toegezonden.  
Het betreft informatie waarvan het nuttig gevonden wordt dat u ervan op de hoogte bent, dan wel 
de toezending van een door het college of een lid van het college in commissie of raad toegezegd 
stuk.  
 
In tegenstelling tot het verstrekken van informatie via een raadsinformatiebrief is de raadsmemo 
niet vooraf in het college besproken en vastgesteld. 
 
Met het presidium is afgesproken dat informatie verstrekt via een raadsmemo wel als ingekomen 
stuk wordt geregistreerd, maar niet geagendeerd wordt voor een commissie- of raadsvergadering, 
tenzij een lid van een commissie of de raad hier via de griffier om verzoekt. 
 
Voor zover van belang treft u nog de volgende korte toelichting aan. 
 
Door de VVD-fractie zijn een aantal vragen gesteld waarvan de beantwoording in deze 
memo is beschreven.  
 
Vragen en beantwoording:  
   

1. Ontsluiting middels het 4e pootje bij Wensveen is duidelijk, maar de vraag is nu of 
dit ook de toegangsweg voor de bezoekers voor het sportpark wordt en de 
doorgaande weg richting Oud Alblas?  
Antwoord: Op dit moment wordt het niet de weg naar Souburg of doorgaand naar Oud-
Alblas. In de toekomst kan dit wel het geval worden, bij realisatie van de bebouwing van 
het Lint Vinkenpolderweg. Om de weg te kunnen doortrekken, moeten eerst 
werkzaamheden worden verricht zoals het vergraven van watergangen en het compleet 
vernieuwen van de duiker in de toegangsweg. In dit project zijn deze werkzaamheden en 
middelen voor realisatie niet begrepen. 
 

2. Is er tevens een fietspad voorzien richting Souburgh, er loopt tenslotte nu ook een 
fietspad op de rotonde.  
Antwoord: In de eindsituatie is geen vrijliggend fietspad voorzien op deze weg. De weg zal 
worden geclassificeerd als 30 km-weg, waardoor geen fietspaden noodzakelijk zijn. 
Eventueel kunnen fietsers in de eindsituatie gebruik maken van de aan te leggen 
parallelweg. 

 
3. De huidige kruising Polderstraat / Vinkenpolderweg richting Oud Alblas is erg 

gevaarlijk met name voor fietsers op welke wijze gaat hier de inrichting 
plaatsvinden.  

 Antwoord: De herinrichting van de kruising is geen onderdeel van dit project. 
 



4. Hoe gaan we om met de herhuisvesting bedrijven? Is dit de verantwoordelijkheid 
van de gemeente.  

 Antwoord: Het betreft actviteiten die nu plaatsvinden op de locatie van de 
 Staalindustrieweg en de inkomsten van de bewoners. Om die reden is het onlosmakelijk 
 verbonden met de verhuizing van de bewoners. Zij zullen zekerheid willen hebben over het 
 voortbestaan van hun bedrijf. De Staalindustrieweg moet na het leegkomen ingericht 
 worden als bedrijventerrein voor de toekomstige vestiging van bedrijven. Dit kan voor de 
 bestaande bedrijven van bewoners zijn en/of voor andere bedrijven. Uitgangspunt is dat de 
 gemeente hieraan geen EXTRA kosten kwijt is.  
 
 

Voor wat betreft de vraag die bij de inwerksessie van de raad gesteld is m.b.t. de 
huisvesting van de bedrijven zien wij gelet op bovenstaande beantwoording van de vraag 
van de VVD geen aanleiding om de opgenomen passage in het voorstel hierop aan te 
passen. 

 
  


